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Preverjanje in načrtovanje nalog
»Lanskoletne — prve programskc konferen-

ce so povsem potrdile vsebinsko opredsljeno
preverjanje opravljenega dela in oblikovanja
usmeritev za naslednje obdobje«, je bilo sli-
šati na programski seji občinske konference
SZDL Ljubljana-Siška. In, če so delegati na
seji tako trdiii za prvo programsko sejo, po-
tem zanesljivo lahko trdimo, da je bila le-
tošnja še uspešnejša, bolj poglobljena in bo!j
vsestranska.

• 2e po izčrpnem uvodu predsednika ob-
činskega izvršnega sveta se je k razpravi pri-
glasilo precejšnje število razpravljalcev. Pred-
log resolucije o politiki izvajanja družbenega
plana, o kateri je govoril predsednik IS Du-
šan Brekič, je dobil ob zaključku vsestran-
sko podporo. Delegati so kritično ocenili ure-
sničevanje nekaterih že sprejetih dogovorov
in stališč, sprejetih v preteklosti. Zaskrbljeno
in s precejšnjo- mero grenkobe so razpravljali
o nadaljnjem razvoju kmetijstva, povezano s
tem, pa tudi o prostorskem načrtu. Še vedno
se namreč dogaja, da urbanisti načrtujejo na
najplodnejših kmetijskih površinah stanovanj-
sko gradnjo, poleg tega pa se le redko kdaj
pred oblikovanjem prostorskega plana določe-
nega območja posvetujejo s prebivalci tega
območja. Večina razpravljalcev se je zavzela
za podporo sedanje usmeritve na področju raz-
voja kmetijstva, pa tudi za to, da se obliko-
vanje prostorskih načrtov na območju ljub-
ljanskih občin skladneje rešuje.

Manj pozornosti, čeprav z vso podporo u-
smeritvi, je bilo namenjeno aktivnosti za u-
resničevanje gospodarske stabilizacije. Zaskrb-

"ljujoče so izgube v nekaterih OZD, še zlasti
zato, ker še niso razjasnjeni viri sredstev za
pokrivanje le-teh. Bolj optiraistične so napo-
vedi v zunanjelrgovinski menjavi šišenskega
gospodarstva, čeprav je tudi na tem področju
še vrsta odprtih vprašanj, ki jih bo potrebno
razrešiti v-krajšem času. Na področju družbe-
nih dejavnosti so uspešno reševane naloge in
cilji, ki so bili Zastavljeni v srednjeročnem
obdobju 1981—1985. Skladno s programom so
uresničevani objekti, izglasovani v II. sanio-
prispevku, pričenja pa se tudi aktivnost za
izgradnjo objektov, ki so načrtovani v tretjem
samoprispevicu. Na področju komunalne dejav-
nosti v letu 1981 ne bo uresničenih vrsta
nalog. Vzroki so v nerealnih programih, izpa-
du prihodkov in znatnih podražitvah. Podobr,;.
je na podrcJcju stanovanjske gradnje.

Kljub vsemu so delegati podprli pred!ocj
resolucije o politiki izvajanja družbenega pla-
na občine za obdobje 1981—1985 za leto 1982
s priporočilom izvršnemu svetu, da ponovno
prouči nekatere tehtne piipombe in usmerilve
delegatov OK SZDL na seji konference.

• Na poziv, ki ga je na delegate OK SZDL
naslovila tov. Nada Svete v svojem uvodu, da
naj delegati ocenijo delo občinske organiza-
cije v lelošnjem letu, ni bilo potrebno čakati.
Razpravljali so delegati krajevnih konferenc,
vodstev občinskih družbenopolitičnih organi-
zacij, družbenih organizacij in društev ter
predsedniki svetov ter koordinacijskih oclbo-
rov predsedstva OK SZDL. Program in poro-
čilo o delu občinske konference SZDL so kri-
tično ocenili in ga tudi na več področjih do-
polnili.

Predsednik koordinacijskega odbora za iz-
gradnjo PST je menil, da v poročilu ni bilo
dovolj poudarjeno delo na izgradnji Poti spo-
minov in tovarištva, zlasti pa bi morali več
poudarka nameniti prostovoljnemu delu mla-
dine, saj je le-ta opravila ogromno dela, ki v
ničemur ne zaostaja za delom strokovnih or-
ganizacij. Kritično pa je ocenil obnašanje ur-
banistov in načrtovalcev trase. Nesprejemljivp
je, da ima neka OZD na delu trase PST do-
voljenje za izgradnjo parkirišč.

Delegat iz KS Šentvid je dejal, da je še
premalo • storjenega na področju inovacijske
dejavnosti. Socialistična zveza se je proti ti-
stim, ki področje inovacijske dejavnosti oviia-
jo, dolžna zoperstaviti na vseh področjih.

Delegat občinskega sveta ZSS pa je na
osnovi ocene v njihovi delegaciji razpravljal
o tem, da se, predsedstvo OK SZDL še ni v
polni meri uveljavilo kot konferenca delega-
cij za družbenopolitični zbor -občine. V teko-
čem letu se je še dogajalo, da stališča do-ob-
ravnavanih točk dnevnega reda DPZ niso bila
usklajena. V sindikatu so prav tako ocenili,

" da je v delu DPO še vedno preveč dvojnosti,
saj se prepogosto dogaja, da organizacije raz-
pravljajo o istem problemu na enak mtčin, ne
pa vsaka s svojega zornega kot, potrebao u-
skladitev pa bi morale doseči v predsedstvu
OK SZDL.

V razpravo se je vključila tudi predsedni-
ca MK SZDL, ki je opozorila delegate kon-
ference, da bi raorali v prihodnjem letu obli-
kovati skupen frontni program aktivnosti, s
čemer bi se prav. gotovo izognili prepogoste-
mu podvajanju nalog. Spregovorila je tudi o
drugih nalogah socialistične zveze v nasled-
njem obdobju in posebej poudarila, da prica-
kuje pozitiven prispevek' k razvoju SZDL v
Ljubljani prav s strani občinskih organiza-
cij.



Delegat iz Medvod pa je menil, da nadalj-
njega vsebinskega in prostorskega preobliko-
vanja ni moč ocenjevati le s stališča koliko
trgovin bo imela bodoča KS (ali pa npr., če
bo imela šolo in vrtec), temveč koliko in ka-
ko bomo približali uresničevanje sai^puprav-
ljanja slehernemu občanu. Prav z neposrednim
odločanjem se hitreje uresničujejo tudi podob-
ne naloge.

»V sleherni krajevni skupnosti ima socia-
listična zveza vrslo aktivistov, brez katerih ne
bi bile uresničene zahtevne naloge«, je dejal
delegat iz KS Stanežiče-Medno »in prav pro-
gramska konferenca je nedvomno mesto kjer
lahko vsera tem aktivistom izrazimo zahvalo
za nesebično delo«. Temu stališču se je pridru-
žilo še več razpravljalcev.

Delegati so zavzeto proučili tudi dejansko
delovanje svetov, sekcij ter drugih oblik de-
lovanja občinske konference SZDL.'Opozorili
so na vsa tista področja, ki niso dobila pro-
stora v programu dela OK SZDL ali pa niso
bi)a omenjena v poročilu o delu občinske kon-
ference in njenih. organov. Delovna skupina,
ki so jo delegati imenovali na programski se-
ji, bo vse predlagane dopolnitve še temeljito
proučila in vnesla v program dela OK SŽDL
za naslednje obdobje. Delegati so predložene
dokumente, z dopolnitvami sprejeli.

• Na programski seji OK SZDL so delega-
ti sprejeli tudi predlog dopolnitev Pravil ob-
činske organizacije in Predlog dopolnitev Pra-
vil mestne organizacije SZDL. V pravilih so
bile opravljene tiste dopolnitve, ki so bile
dogovorjene • v javni razpravi in so hkrati
posledica sprememb in dopolnitev statuta RK
SZDL Slovenije. Sprejet je bil začasni finančni
načrt OK SZDL za prve tri mesece leta 1982,
ko bo na osnovi zaključnega računa lahko
pripravljen dokončen predlog finančnega na-
črta.

• • Predsedstvo OK SZDL se bo v prihodnje
povečalo od 27 na 29 članov, so odločili dele-
gati.

. Prav tako bo štela delegacija za delegi-
ranje delegatov v republiško in mestno konfe-
renco SZDL ter medobčinski svet SZDL Ljub-
Ijanske regije v prihodnje 23 delegatov, na-
mesto dosedanjih 21.

Izvolili so tudi novo vodstvo OK SZDL.
Za predsednika OK SZDL je bila ponovno iz-'
voljena Nada Svete, za podpredsednika Karel
Gornik in za sekretarja Srečko Vrhovnik. Za
vse naštete je pred izvolitvijo potekal širok
postopek evidentiranja in kandidiranja v te-
meljnih sredinah in družbenopolitičnih organi-
zacijah.

»Pred nami so izredno pomerabne in zah-
tevne naloge. Uresničevali jih bomo lahko le
v živi in neposredni vsakodnevni aktivnosti
med Ijudmi in z njihovo neposredno udeležbo«,
je ob zaključku, ko se je zahvalila za zaupa-
nje, v iraenu vseh novoizvoljenih članov vod-

stva, dejala predsednica OK SZDL Nada Sve-
te.

Programski seji sta prisostvovali tudi tov.
Nuša Kerševan, predsednica MK SZDL in tov.
Tilka Blaha, podpredsednica RK SZDL. Obe
gostji sta se vključili v razpravo in delegatom
pomagali pri oblikovanju programa dela OK
SZDL za naslednje obdobje.


